
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 102
Hvis brugen af sprøjtemidler udregnes på baggrund af salget af sprøjtemidler,
har ministeren så taget højde for, at landmænd kan have købt stort ind af
sprøjtemidler de sidste par år mens den nuværende lovgivning har været gæl-
dende, hvilket kan betyde, at den målte effekt af pesticidreduktionen vil være
markant de første par år, og derefter stige i takt med at landmændene har op-
brugt deres reserver og begynder at købe nye pesticider efter den nye lovgiv-
ning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
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